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Fractie Pro3 

De drie raadsleden van Pro3 zijn Marianne Verschure, Peter Flohr en Louis Laros. Per 1 
januari 2020 is het fractievoorzitterschap gewisseld. Louis Laros heeft het stokje overgenomen van 
Peter Flohr.  
De raadsleden worden ondersteund door twee beëdigde fractieondersteuners: Maaike Mesdag-Blom 
en Tonny van Wezel. Daarnaast zijn er enkele fractievolgers: Cor Wilts (notulant), Lex Mesdag, Bert 
Danen, Jan Nawijn (als technisch voorzitter) en Niek Westland. In de eerste maanden van 2020 heeft 
de fractie ook nog kunnen profiteren van de inbreng van Jan van Gorkum. Zijn ziekte en uiteindelijke 
overlijden heeft dan ook een grote impact gehad op het werk van de fractie in 2020. 

Vanuit het fractiewerk hebben we zitting in de volgende commissies: 

- Werkgeverscommissie: Louis Laros 
- Auditcomité: Peter Flohr 
- Presidium (fractievoorzittersoverleg): Louis Laros 

De fractie vergaderde ongeveer tweemaal per maand op een dinsdagavond, vanaf maart volledig 
digitaal.  

De gemeenteraad vergadert middels een BOB-cyclus. Onderwerpen worden (zoveel als mogelijk) 
behandeld volgens de volgorde: Beeldvormend, Opiniërend, Besluitvormend. Dit heeft in onze 
gemeente nog verbetering nodig en dat is ook onderwerp van gesprek. 

Door het jaar 2020 heen heeft de fractie vaak gesproken over hoe zij het meest effectief kan zijn. We 
hebben daarbij gekozen om per raadsvergadering een twee- tot drietal onderwerpen te pakken waar 
we extra accent op brengen. Op deze onderwerpen willen we extra inzetten, omdat we denken dat 
we daarop meer inhoud kunnen winnen en ook echt het Pro3-geluid kunnen laten horen. We maken 
daardoor keuzes in onderwerpen. Onderwerpen die geen of weinig nieuw beleid geven en waar we 
als Pro3 niet het Pro3-geluid kunnen laten horen, krijgen minder aandacht ten faveure van 
onderwerpen waarop Pro3 echt het verschil kan maken. 

Hoofdonderwerpen in 2020 

Covid-19 

Alhoewel we als gemeenteraad niet direct invloed hebben op besluiten die ten grondslag liggen aan 
het beleid rondom de bestrijding van het coronavirus, zijn we wel (mede-)verantwoordelijk voor de 
gevolgen voor onze inwoners. Daarom hebben we de volgende stappen genomen: 

- In het voorjaar heeft de fractie het voortouw genomen in de raad om meer informatie op te 
vragen van het college. In de vorm van een flinke set schriftelijke raadsvragen hebben we 
informatie gekregen van de effecten van het beleid in onze gemeente. 

- In het auditcomité heeft Peter Flohr aandacht gevraagd voor de financiële effecten van het 
coronavirus. Onze gemeente krijgt een stuk minder inkomsten dan voorspeld, met name de 
toeristenbelasting is door de gedeeltelijke sluiting van toeristische trekpleisters flink omlaag 
gegaan. We worden daarin (deels) gecompenseerd door de landelijke overheid. Peter heeft 
hierin zijn tanden gezet en duidelijkheid proberen te creëren voor ons als fractie en ons als 
raad. Ook tijdens de begrotingsbehandeling voor 2021 heeft de financiële effecten van het 
coronavirus natuurlijk plaats gekregen in ons betoog. 
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- In het presidium heeft Louis Laros meerdere malen aandacht gevraagd voor 
het tijdig en volledig geven van informatie rondom de bestrijding van het 
coronavirus. In onze regio is de burgemeester van Tilburg lid van het 
Veiligheidsberaad. 

De Wetering 

De nieuwe coalitie van Gemeentebelangen, VVD en VoorLoon heeft de Wetering bestempeld als één 
van de pijlers in hun coalitieakkoord. Pro3 is vanaf het begin betrokken rondom de (ver)nieuwbouw 
van de Wetering. We hebben altijd gepleit voor een dorpshuis wat vóór en dóór inwoners is 
gemaakt. Peter Flohr en Jan van Gorkum hebben aan de wieg gestaan van de Wetering Plan Groep, 
die nu verantwoordelijk is voor de realisatie van de Wetering. 

Pro3 heeft zich dit jaar kritischer dan voorheen uitgelaten over de plannen rondom de Wetering. Dit 
is ingegeven door twee onderdelen van het plan: 

- De financiën laten een gigantische investering zien, waar we met onze pril-positieve 
begroting grote twijfels bij hebben. Ook wordt er uitgegaan van een grotere Wetering dan in 
de eerste versie van 2018 is gepresenteerd. Pro3 is bang dat we dit financieel niet kunnen 
dragen. 

- De bestemming van het oude klooster is nog steeds niet duidelijk. Er liggen veel opties open 
en Pro3 wil eerst duidelijkheid wat er met dit markante deel van de Wetering gaat gebeuren 
alvorens grote beslissingen te nemen. 

Naast deze twee punten heeft de fractie het idee dat het plan steeds meer wordt getrokken door 
ambtenaren en de wethouder, waardoor de wens van een dorpshuis vóór en dóór inwoners steeds 
verder weg raakt. 

In de loop van 2021 moeten definitieve keuzes worden gemaakt rondom de Wetering. 

Bestuurlijke toekomst van onze gemeente 

In de loop van 2020 is bureau Beerenschot door de gemeente gevraagd een onderzoek te doen naar 
de bestuurlijke toekomst van onze gemeente. De vraag hoe we onze toekomst zelf zien ligt al sinds 
2014 op tafel vanuit de provincie. Afgesproken in de gemeenteraad is dat we met een degelijk en 
goed onderzoek alle opties op tafel hebben willen liggen, van zelfstandig blijven op deze voet tot 
fuseren met een andere gemeente. Bureau Beerenschot is in de loop van 2020 bezig geweest met dit 
onderzoek en heeft daarbij ook de gemeenteraad bevraagd. Belangrijk deel van het onderzoek is ook 
een enquête die onder inwoners van Loon op Zand is uitgezet en gesprekken met focusgroepen zoals 
maatschappelijke partners, verenigingen en bedrijven in onze gemeente. 

In maart van 2021 zal het onderzoek worden gepresenteerd, waarna de gemeenteraad hier rond de 
zomer over zal spreken. 

Begroting 2021 

In de eerste begroting die door Louis Laros als nieuwe fractievoorzitter is gedaan hebben we voor 
elkaar gekregen dat de boom- en plantenbakken bij de Wetering en op het Anton Pieckplein 
behouden blijven. We hebben gezorgd dat onderwerpen als startersleningen weer op de agenda 
staan. Ook hebben we voor elkaar gekregen dat er op een langere termijn wordt gekeken naar de tijd 
na de coronacrisis en hoe we ons daar als gemeente op kunnen voorbereiden. 
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Maar het allerbelangrijkste wat we naar buiten hebben gebracht is de menselijke 
maat die terug moet komen in de politiek en het beleid in onze gemeente. We 
bestaan dankzij inwoners en daar moeten we ons bewust van zijn. Iedereen moet de 
zorg en hulp kunnen krijgen die nodig is en we moeten als gemeente klaar staan voor iedereen. 
Empathie voor onze inwoners en onze gemeente op een sociale en duurzame manier verbeteren 
moet het hoofdonderwerp zijn de komende jaren. 

Ander onderwerpen  

Naast de grote onderwerpen die hierboven al zijn genoemd, hebben we natuurlijk nog veel meer 
onderwerpen besproken. Zie hieronder voor een korte samenvatting.  

- Plan Burgerzaken: De ambtelijke capaciteit op burgerzaken is de laatste jaren dermate laag 
waardoor er steeds minder goede kwaliteit kon worden geleverd. Pro3 heeft positief 
gestemd over een voorstel tot verbreding van de capaciteit. 

- Motie geheimhouding: Pro3 heeft middels een motie opgeroepen tot duidelijkheid rondom 
geheimhouding van stukken die in de gemeenteraad komen. De motie is aangenomen. 

- Kadernota 2021 GGD Hart voor Brabant: Pro3 heeft opgeroepen om de bezuiniging door de 
gemeentelijke bijdrage niet te indexeren teniet te doen en gewoon een indexatie toe te 
passen. Andere partijen gingen hier niet in mee. 

- Regionale Energie- en Klimaatstrategie: Onze gemeente heeft in samenwerking met de regio 
de REKS vastgesteld. We hebben als Pro3 opgeroepen om in te zetten op betaalbare, 
duurzame energie voor inwoners. Pro3 heeft ingestemd met de REKS. 

- Motie vluchtelingenkinderen: Pro3 heeft een motie ingediend om kinderen uit kampen zoals 
Moria te halen en onderdak te bieden in ons land. De motie is aangenomen en de gemeente 
heeft zich daarmee aangesloten bij de zogenaamde Coalition of the Willing in ons land. 

- Voetpad Kloosterstraat: We hebben met een motie opgeroepen om het voetpad aan de 
Kloosterstraat af te maken. Deze motie is aangenomen. 

- Frisse Scholen: We hebben vastgesteld dat alle scholen een betere luchtkwaliteit moeten 
krijgen, waardoor onderwijs beter kan worden gegeven. Hiermee voldoen we ook aan 
klimaatdoelen die nodig zijn. Pro3 heeft ingestemd met dit voorstel. 

Natuurlijk zijn er nog veel meer onderwerpen geweest. Voor meer informatie kunt u kijken op 
www.pro3.nu of www.gemeenteraadloonopzand.nl. Op onze eigen website plaatsen we zeer 
regelmatig stukken over hoe we als Pro3 kijken naar de onderwerpen. Op de website van de 
gemeenteraad kunt u alle vergaderingen terugkijken en kunt u zoeken naar onderwerpen die u extra 
aanspreken. 

U kunt daarnaast natuurlijk altijd informatie opvragen of brengen bij de fractie. Dit kunt u het beste 
doen door te mailen naar louislaros@pro3.nu. 
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